
Protokół Nr XLVII 

sesji Rady Miejskiej w Szydłowie, która odbyła się w dniu 30 sierpnia 2022 r. 
w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy Szydłów. 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 9 0 1 , a zakończyły o godz. 10 0 2 . 
W obradach sesji udział wzięło 13 radnych na ogólną liczbę 15 radnych. Lista 
obecności radnych jest załącznikiem do protokołu. 

Ad. 1. 

Obrady XLVII sesji RM otworzyła i przewodniczyła obradom Pani Katarzyna Skuza -
Przewodnicząca Rady Miejskiej, która przywitała Burmistrza Miasta i Gminy - Pana 
Andrzeja Tuza, Panią Zastępcę Skarbnika Annę Pytowską, radnych obecnych na sesji 
oraz pracowników UMiG. Wszyscy obecni radni w liczbie 13 zgłosili swoją obecność 
na obradach. Przewodnicząca stwierdziła quorum i rozpoczęła obrady RM 
w Szydłowie. 

Ad. 2. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej przedstawiła radnym proponowany porządek obrad 
XLVII sesji RM: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji RM. 
4. Zapytania i interpelacje radnych. 
5. Sprawozdanie Burmistrza z prac w okresie między sesjami RM. 
6. Rozpatrzenie projektów oraz podjęcie uchwał w sprawach: 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłów na lata 2022 -
2033 - projekt Nr XLVI I / 267/ 2022, 

- zmian w budżecie Gminy Szydłów na 2022 rok - projekt Nr XLVI I / 268/ 2022, 
- zmiany Uchwały Nr VII I / 36/ 2007 Rady Gminy Szydłów z dnia 30 marca 

2007 r. w sprawie nadania statutu jednostkom pomocniczym Gminy Szydłów 
(Dz. Urz. Województwa Świętokrzyskiego z 2007 r. Nr 114, poz. 1696) -
projekt Nr XLVI I / 269/ 2022, 

- wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym 
nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Szydłów - projekt 
NrXLVI I / 270/2022, 

-wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Szydłów, w drodze komunalizacji, 
nieruchomości stanowiących własność Skarbu Państwa - projekt 
NrXLVII /271/2022, 

- określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, 
pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów 
pedagogicznych i doradców zawodowych zatrudnionych w przedszkolach 
i szkołach prowadzonych przez Gminę Szydłów - projekt Nr XLVI I / 272/ 2022, 



- oceny aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego 
obowiązujących na terenie gminy Szydłów - projekt Nr XLVI 1/273/2022. 

7. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
8. Wolne wnioski i informacje. 
9. Zamknięcie obrad. 
Po przedstawieniu porządku obrad Przewodnicząca RM zwróciła się do radnych 
o zgłaszanie wniosków lub uwag co do zmiany lub uzupełnienia tegoż porządku obrad. 
Takie uwagi oraz wnioski nie zostały zgłoszone. W związku z czym poddała pod 
głosowanie jawne proponowany porządek obrad i porządek ten został przyjęty 
jednogłośnie - 1 3 głosów „za". 

Ad. 3. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że do chwili rozpoczęcia sesji nie 
wpłynęły wnioski lub zastrzeżenia, co do treści protokołu z poprzednich, tj. sesji 
Nr XLVI z dnia 27 czerwca 2022 r. i zwróciła się do radnych o zgłaszanie ustnych uwag 
do protokołów. Radni nie zgłosili takich wniosków i zastrzeżeń. W przeprowadzonym 
głosowaniu jawnym, protokół z XLVI sesji RM zostały przyjęte jednogłośnie - 1 3 głosów 
„za". 

Ad. 4. 

W trakcie obrad XLVII sesji radni zgłosili następujące interpelacje i zapytania: 
- radny Damian Karwata - poinformował, że droga Rudki Małe jest zniszczona poprzez 
korzenie drzew, które wysadzają asfalt drogi. Droga powiatowa w kierunku Płośni 
pomimo wielu poprawek nadal wymaga remontu. Spytał również, kiedy zostaną 
postawione znaki tonażowe na drodze w Rudkach, aby ograniczyć ruch dużych 
samochodów. 

Ad. 5. 

W tym punkcie porządku obrad Burmistrz Miasta i Gminy Szydłów przywitał 
Przewodniczącą RM i szanowną Radę, a następnie złożył sprawozdanie z prac jakie 
miały miejsce w okresie między sesjami RM: 
- 1 7 lipca br. na boisku sportowym w Szydłowie otworzył Miejsko-Gminne Zawody 

Sportowo-Pożarnicze, 
- 2 lipca br. odbył się XXVIII Międzynarodowego Festiwalu Muzycznego imienia 

Krystyny Jamroz w synagodze w Szydłowie, 
- brał udział w obradach Powiatowego Zespołu Zarządzania Kryzysowego, 
- w lipcu br. odbył się Turniej Rycerski o Złotą Ostrogę Jagiellonów 2022, 
- odebrał razem ze Starostą staszowskim przejść dla pieszych w Brzezinach 

i Kotuszowie, które wspólnie z powiatem finansowała gmina Szydłów, 
- uczestniczył w święcie Policji w Staszowie na zaproszenie Komendanta Policji 

w Staszowie, 



- odbył spotkanie z projektantami w sprawie programu funkcjonalno-użytkowego 
budowy przedszkola w Szydłowie, 

- brał udział w spotkaniu Społecznej Rady Szpitala w Staszowie, 
- uczestniczył w dożynkach wiejskich w Solcu, 
- 1 3 i 14 sierpnia br. odbyło się 24 Święto Śliwki na dziedzińcu zamku w Szydłowie, 
- w Urzędzie Marszałkowskim podpisał umowy odnośnie dofinansowania dróg 

dojazdowych do gruntów rolnych. 

Ad. 6. 

Kolejnym punktem obrad na sesji RM w Szydłowie było rozpatrzenie projektu 
oraz podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Szydłów na lata 2022 - 2033. Projekt ten przedstawiła Zastępca Skarbnika Gminy 
Szydłów Pani Anna Pytowska. 

W załączniku nr 1 do Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2033 
wprowadzone zostały następujące zmiany: 
Dochody bieżące zostały zwiększone o kwotę 225.422,60 zł, a dochody majątkowe 
0 kwotę 49.557,15 zł. 
Zmiany dochodów bieżących wynikają ze zmian wprowadzonych na podstawie 
uchwały budżetowej oraz aktualizacji zmian wprowadzonych zarządzeniem. 
Dochody majątkowe zostały zwiększone o kwotę 49.577,15 zł: 
- z tytułu refundacji wydatków z roku ubiegłego związanych z inwestycją 

„Rewitalizacja wyznaczonego obszaru na terenie gminy Szydłów w celu zapewnienia 
wysokiej jakości życia mieszkańców" - 26.565,60 zł, 

- z tytułu zwrotu części wydatków majątkowych wykonanych w ramach funduszu 
sołeckiego w 2021 r. - 23.011,55 zł. 

Dochody ogółem wynoszą 33.767.754,98 zł. 
Po stronie wydatków zmiany są wynikiem wprowadzonych zmian po stronie dochodów 
oraz dokonaniem przesunięć wewnątrz wydatków. Zmiany zostały wprowadzone po 
stronie wydatków bieżących i majątkowych. 
Wydatki bieżące zwiększono o kwotę 274.999,75 zł. 
Wydatki ogółem wynoszą - 40.937.630,28 zł. 
W załączniku nr 2 - Przedsięwzięcia, dokonano zmiany limitów zobowiązań 
w związku z podpisanymi umowami z wykonawcami. 
W wyniku wprowadzonych zmian, kwota deficytu budżetowego nie uległa zmianie 
1 wynosi 7.169.875,30 zł. 
Planowany deficyt zostanie pokryty przychodami pochodzącymi z: 
- kredytów - 3.500.000,00 zł, 
- wolnych środków, jako nadwyżki środków pieniężnych na rachunku bieżącym 

budżetu gminy wynikającą z rozliczeń kredytów z lat ubiegłych - 178.000,00 zł. 
- niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, 

wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych 
ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu - 3.491.875,30 zł. 



Przychody na rok 2022 wynoszą 7.969.875,30 zł, a rozchody 800.000,00 zł. 
Radni nie zgłosili pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały 
zarządzonym przez Przewodniczącą głosowaniu jawnym, uchwała została uchwalona 
jednogłośnie - 1 3 głosów „za". 

UCHWAŁA Nr XLVII/ 267/ 2022 
(o treści jak w załączeniu) 

Następnym punktem obrad RM w Szydłowie było rozpatrzenie projektu 
i podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Szydłów na 2022 rok, który to 
projekt uchwały przedstawiła Zastępca Skarbnika Gminy Szydłów Pani Anna 
Pytowska. 
Dochody budżetowe zostały zwiększone o kwotę 219.163,75 zł. Po stronie dochodów 
wprowadza się następujące zmiany: 
W dziale 750 - Administracja publiczna - zwiększono dochody o kwotę 40,64 zł tytułem 
nadanie numeru P E S E L na wniosek w związku z konfliktem na Ukrainie. 
W dziale 758 - Różne rozliczenia - zwiększono część oświatowej subwencji ogólnej 
0 kwotę 63.240,00 zł na podstawie pisma MF Znak: ST3.4750.19.2022.g z dnia 
11 sierpnia 2022 r. w związku z zatrudnieniem nauczycieli pedagogów specjalnych, 
psychologów, logopedów. Zwiększono dochody o kwotę 85.078,35 zł na podstawie 
decyzji Znak:FN.1.3111.356.2022 z dnia 28 lipca 2022 r. Świętokrzyskiego Urzędu 
Wojewódzkiego w Kielcach na zwrot części wydatków wykonanych w ramach 
funduszu sołeckiego w 2021 roku. 
Zwiększono dochody o kwotę 12.941,00 zł. na podstawie pisma z MF Znak sprawy: 
ST3.4752.7.2022.g z dnia 17 sierpnia 2022 r. na realizacje dodatkowych zadań 
oświatowych związanych z kształceniem, wychowywaniem i opieką nad dziećmi 
1 uczniami będącymi obywatelami Ukrainy. 
W dziale 801 - Oświata i wychowanie - zwiększono dochody o kwotę 2.618,16 zł za 
zniszczone podręczniki. Zwiększono dochody o kwotę 7.500,00 zł na podstawie 
decyzji Znak: FN.1.3111.465.2022 z dnia 8 sierpnia 2022 roku na wyposażenie szkół 
w podręczniki, materiały edukacyjne lub materiały ćwiczeniowe. 
W dziale 852 - Pomoc społeczna - zwiększono dochody o kwotę 3.572,00 zł na 
podstawie decyzji Znak:FN.I.3111.488.2022 z dnia 11 sierpnia 2022 r. 
Świętokrzyskiego Urzędu Wojewódzkiego w Kielcach na dofinansowanie wypłat 
zasiłków okresowych. Zwiększono dochody o kwotę 11.371,00 zł na podstawie decyzji 
Znak:FN.I.3111.485.2022 z dnia 11 sierpnia 2022 roku ŚUW w Kielcach na wypłatę 
dodatku w wysokości 400 z. miesięcznie na pracownika socjalnego. 
W dziale 855 - Rodzina - zwiększono dochody o kwotę 6.237,00 zł na podstawie 
decyzji Znak: FN.1.3111.486.2022 z dnia 11 sierpnia 2022 roku ŚUW w Kielcach na 
opłacenie składki zdrowotnej za osoby pobierające niektóre świadczenia rodzinne oraz 
zasiłek dla opiekuna. 
W dziale 900 - Gospodarka komunalna i ochrona środowiska - zwiększono dochody 
o kwotę 26.565,60 zł z tytułu refundacji wydatków z realizacji zadania pn. 



„Kompleksowa rewitalizacja wyznaczonego obszaru na terenie gminy Szydłów w celu 
zapewnienia wysokiej jakości życia mieszkańców". 
Dochody budżetowe po zmianach wynoszą 33.767.754,98 zł. 
Wydatki budżetowe zostały zwiększone o kwotę 310.163,75 zł, a zmniejszone 
o kwotę 91.000,00 zł. Po stronie wydatków zmiany są wynikiem zmian wprowadzonych 
po stronie dochodów oraz dokonaniem przesunięć w wydatkach bieżących. 
W dziale 600 - Transport i łączność - dokonano zmniejszenia wydatków bieżących 
o kwotę 66.000,00 zł. 
W dziale 720 - Informatyka - dokonano przesunięcia środków między paragrafami 
celem zabezpieczenia środków na szkolenia w ramach zadania Cyfrowa Gmina. 
Wydatki zwiększono o kwotę 6.500,00 zł i zmniejszono o kwotę 6.500,00 zł. 
W dziale 750 - Administracja publiczna - zwiększono wydatki o kwotę 40,64 zł. na 
pozostałe wydatki bieżące na zadania związane z pomocą obywatelom Ukrainy. 
W dziale 801 - Oświata i wychowanie - zwiększono wydatki o kwotę 281.443,11 zł, 
a zmniejszono o kwotę 17.500,00 zł na wydatki bieżące w szkołach oraz zwiększenie 
dotacji podmiotowej dla Stowarzyszenia Krainy Uśmiechu na prowadzenie 
Publicznego Przedszkola w Solcu. 
W dziale 852 - Pomoc społeczna - zwiększono wydatki o kwotę 15.943,00 zł, 
a zmniejszono o kwotę 1.000,00 zł na wypłatę zasiłków okresowych oraz na 
utrzymanie Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 
W dziale 855 - Rodzina - zwiększono wydatki o kwotę 6.237,00 zł tytułem składki na 
ubezpieczenie zdrowotne. 
Wydatki budżetowe po zmianach wynoszą 40.937.630,28 zł. 
Radny Ireneusz Jastrząb spytał, co to są za środki z funduszu sołeckiego za 2021 rok? 
Zastępca Skarbnika - Pani Anna Pytowska odpowiedziała, że gmina realizuje fundusz 
sołecki za 2021 rok i ponosi z tego tytułu wydatki również w 2021 roku, natomiast część 
wydatków, która podlega do zwrotu za 2021 rok z Urzędu Wojewódzkiego jest 
przelewana na rachunek gminy w 2022 roku. 
W zarządzonym przez Przewodniczącą głosowaniu jawnym, uchwała została 
uchwalona jednogłośnie - 1 3 głosów „za". 

UCHWAŁA Nr XLVII/ 268/ 2022 
(o treści jak w załączeniu) 

Kolejnym punktem obrad na sesji RM w Szydłowie było rozpatrzenie projektu 
oraz podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VIII / 36/ 2007 Rady Gminy 
Szydłów z dnia 30 marca 2007 r. w sprawie nadania statutu jednostkom pomocniczym 
Gminy Szydłów (Dz. Urz. Województwa Świętokrzyskiego z 2007 r. Nr 114, poz. 1696). 
Uchwałę przedstawił Sekretarz gminy Pan Janusz Sowa. 

Zmiany wprowadzone do uchwały wynikają z przede wszystkim z wytycznych 
zawartych w wyroku sądu administracyjnego odnośnie przywołanej uchwały. 
Dostosowane zostały w uchwale zapisy między innymi dotyczące dostosowania 
długości trwania kadencja Rady Sołeckiej i Sołtysa do kadencji Rady Miejskiej, 
stosowania nazw organów obecnie używanych np. Burmistrz, UMiG i Rada Miejska. 



Uszczegółowiono przepisy odnośnie wyboru, kadencji i odwołania Sołtysa oraz Rady 
Sołeckiej. 
Konsultacje odnośnie wprowadzonych zmian do statutów odbyły się we wszystkich 
sołectwach. Podczas tych spotkań 98 % obecnych było „za" wprowadzeniem 
przedstawionych zmian do statutów. 

Radni nie zgłosili pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały 
i w zarządzonym przez Przewodniczącą głosowaniu jawnym, uchwała została 
uchwalona jednogłośnie - 1 3 głosów „za". 

UCHWAŁA Nr XLVII/ 269/ 2022 
(o treści jak w załączeniu) 

Następnym punktem obrad na sesji Rady Miejskiej w Szydłowie było 
rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie 
bezprzetargowym nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Szydłów, 
który przedstawiła Pani Izabela Jaros-Palmąka - podinspektor ds. gospodarki 
nieruchomościami. 

Niniejsza uchwała o wyrażeniu zgody w tym przedmiocie stanowić będzie 
podstawę do zawarcia umów dzierżawy w trybie bezprzetargowym dla: 
1. części o pow. 12 m 2 z działki nr 223/1 położonej w Szydłowie, która stanowi płytę 

Rynku, na okres 3 lat, pod lokalizację kiosku RUCH-u - kontynuacja dzierżawy na 
wniosek aktualnego dzierżawcy; 

2. części o pow. 4,5 m 2 z działki nr 245/4 położonej w Szydłowie, która zabudowana 
jest budynkami komunalnymi przy ul. Kieleckiej 21 , na okres 3 lat, pod lokalizację 
reklamy firmy Kastel Świętokrzyskiej Fabryki Okien i Drzwi - kontynuacja dzierżawy 
na wniosek aktualnego dzierżawcy. 

Reklama firmy Kastel oraz kiosk RUCH-u nie zakłócają podstawowego 
wykorzystania nieruchomości, na których się znajdują, a czynsze za dzierżawę 
przedmiotowych działek pod w/w cele stanowią źródło dochodów dla Gminy Szydłów. 

Radni nie zgłosili pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały 
i w zarządzonym przez Przewodniczącą głosowaniu jawnym, uchwała została 
uchwalona jednogłośnie - 1 3 głosów „za". 

UCHWAŁA Nr XLV1I/ 270/ 2022 
(o treści jak w załączeniu) 

Kolejnym punktem obrad na sesji RM w Szydłowie było rozpatrzenie projektu 
oraz podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Szydłów, 
w drodze komunalizacji, nieruchomości stanowiących własność Skarbu Państwa. 
Projekt uchwały przedstawiła Pani Izabela Jaros - Palmąka. 

Nieruchomości objęte niniejszą uchwałą stanowią grunty zabudowane 
urządzeniami wodociągowymi, niezbędnymi do zbiorowego zaopatrzenia w wodę 
mieszkańców gminy Szydłów: 
- na działce nr 2/8 w Szydłowie znajduje się studnia głębinowa oraz budynek ujęcia 

wody, 



- na działce nr 1212/1 w Szydłowie znajduje się podziemny hydrofor, 
- na działce nr 1212/3 w Szydłowie znajduje się podziemny hydrofor. 

Przejęcie przedmiotowych nieruchomości doprowadzi do zgodności pomiędzy 
stanem prawnym nieruchomości, ujawnionym w ewidencji gruntów i księgach 
wieczystych, a stanem faktycznym i umożliwi realizację zadania gminy, określonego 
w art. 7 ust. 1 pkt 3) powołanej ustawy o samorządzie gminnym w zakresie 
wodociągów i zaopatrzenia w wodę. 
Przepisy wprowadzające ustawę o samorządzie terytorialny i ustawę o pracowniach 
samorządowych regulują między innymi zasady nabycia mienia komunalnego. 
Stosownie do powołanego art. 5 ust. 4 w/w ustawy Gminie, na jej wniosek, może być 
przekazane mienie ogólnonarodowe (państwowe), jeżeli jest ono związane z realizacją 
jej zadań i jest do tego celu niezbędne. Nabycie mienia na podstawie przedmiotowej 
ustawy następuje nieodpłatnie, w drodze decyzji komunalizacyjnej, wydanej przez 
Wojewodę. 

Z przepisów ustawy o samorządzie gminnym wynika, że do właściwości rady 
gminy należy podejmowanie uchwał w sprawach majątkowych gminy, 
przekraczających zakres zwykłego zarządu, między innymi rada gminy postanawia 
0 wyrażeniu zgody na nabycie nieruchomości na własność gminy, w tym także 
w drodze komunalizacji. 

Niniejsza uchwała stanowić będzie niezbędny dokument upoważniający 
Burmistrza Miasta i Gminy Szydłów do wystąpienia z wnioskiem do Wojewody 
Świętokrzyskiego o nieodpłatne nabycie na rzecz Gminy Szydłów w/w nieruchomości. 
Radny Marek Skuza spytał o tzw. Lisi kamień, do kogo należy ten teren. Pani 
podinspektor odpowiedziała, że część terenu należy do osób prywatnych, część do 
gminy, a pozostała do Skarbu Państwa. 
Radni nie zgłosili więcej pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały 
1 w zarządzonym przez Przewodniczącą głosowaniu jawnym, uchwała została 
uchwalona jednogłośnie - 1 3 głosów „za". 

UCHWAŁA Nr XLVII/ 271/ 2022 
(o treści jak w załączeniu) 

Następnym punktem obrad na sesji Rady Miejskiej w Szydłowie było 
rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, 
terapeutów pedagogicznych i doradców zawodowych zatrudnionych w przedszkolach 
i szkołach prowadzonych przez Gminę Szydłów. Uchwałę przedstawił kierownik ZOS 
Pan Mariusz Misterkiewicz. 

Zgodnie z nowym brzmieniem art.42 ust. 7 pkt 3 lit. b w ustawie z dnia 26 
stycznia 1982 r. - Karta Nauczyciela, organ prowadzący szkołę lub placówkę określa 
tygodniowy obowiązkowy wymiar godzin zajęć pedagogów, pedagogów specjalnych, 
psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych, 
z wyjątkiem nauczycieli zatrudnionych w poradniach psychologiczno-pedagogicznych, 
z tym, że wymiar ten nie może przekraczać 22 godzin. W stosunku do dotychczas 



obowiązującego brzmienia tego artykułu dodano wyrazy „pedagogów specjalnych". 
Przepis ten wchodzi w życie z dniem 1 września 2022 r. W związku z tym przedłożony 
projekt uchwały Rady Miejskiej w Szydłowie w sprawie określenia tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, pedagogów specjalnych, 
psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych i doradców zawodowych, 
uwzględnia powyższą zmianę i określa również tygodniowy obowiązkowy wymiar 
godzin zajęć dla nauczycieli pedagogów specjalnych, zatrudnionych w pełnym 
wymiarze zajęć. Dla tych nauczycieli specjalistów tak jak dla dotychczasowych 
nauczycieli pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, 
doradców zawodowych, proponuje się określenie tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć w wymiarze 22 godzin. 
W okresie przejściowym, w roku szkolnym 2022/2023 i 2023/2024, minimalna łączna 
liczba etatów nauczycieli specjalistów została określona w art. 29 ustawy z dnia 
12 maja 2022 r. o zmianie ustawy o systemie oświaty oraz niektórych innych ustaw. 

Radni nie zgłosili więcej pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały 
i w zarządzonym przez Przewodniczącą głosowaniu jawnym, uchwała została 
uchwalona jednogłośnie - 1 3 głosów „za". 

UCHWAŁA Nr XLVll/ 272/ 2022 
(o treści jak w załączeniu) 

Kolejnym punktem obrad na sesji RM w Szydłowie było rozpatrzenie projektu 
oraz podjęcie uchwały w sprawie oceny aktualności studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego oraz miejscowych planów zagospodarowania 
przestrzennego obowiązujących na terenie gminy Szydłów. Projekt uchwały 
przedstawił kierownik inwestycji i gospodarki przestrzennej Pan Sebastian Kiciński. 

Podjęcie uchwały w sprawie oceny aktualności studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego oraz miejscowych planów 
zagospodarowania przestrzennego obowiązujących na terenie gminy Szydłów ma na 
celu ujednolicenie przeznaczenia terenów w nawiązaniu do polityki planistycznej 
wyrażonej w nowej edycji Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Szydłów oraz dostosowanie dokumentu do aktualnych 
wymogów prawnych oraz planowanych inwestycji. Taki dokument został aktualnie 
opracowany przez urbanistę na zlecenie gminy Szydłów, który to stanowi załącznik do 
uchwały. Przyjęcie przedstawionej uchwały jest zatem konieczne, aby dalej 
procedować przyjęcie studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Szydłów. 

Radni nie zgłosili więcej pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały 
i w zarządzonym przez Przewodniczącą głosowaniu jawnym, uchwała została 
uchwalona jednogłośnie - 1 3 głosów „za". 

UCHWAŁA Nr XLVII/ 273/ 2022 
(o treści jak w załączeniu) 



Ad. 7. 

Odpowiedzi na zapytania i interpelacje udzielił Burmistrz Miasta i Gminy Andrzej Tuz: 
- radny Damian Karwata - w sprawie dróg powiatowych, Burmistrz spotka się 
z Dyrektorem Zarządu Dróg i Starostą staszowskim, aby omówić kwestię remontu, 
natomiast droga w kierunku Rudek Małych należy do Nadleśnictwa i jej stan prawny 
jest nadal regulowany. Znaki tonażowe zostaną ustawione po tym jak zbierze się na 
drodze komisja wraz z dyrekcją zarządu dróg powiatowych. Zmierzy ona natężenie 
ruchu w tym miejscu i zdecyduje jakie znaki należy tam wstawić. Sprawa ta powinna 
zostać podjęta w starostwie powiatowym, które jest zarządcą tych dróg. 

Ad. 8. 

W punkcie wolne wnioski i informacje jako pierwsza zabrała głos sołtyska Brzezin -
Pani Ewa Stolarska, która zgłosiła prośbę o wycięcie krzaków przy drodze Brzeziny -
Potok na zakręcie do Wymysłowa. 
Radny Robert Prostak zapytał, na jakim etapie jest remont drogi Szydłów - Jabłonica 
od ulicy Kieleckiej. Burmistrz Andrzej Tuz odpowiedział, że wyłoniony został już 
wykonawca, który rozpocznie prace remontowe w miesiącu wrześniu. 
Radny Zbigniew Głogowski odniósł się do Święta Śliwki, które niewątpliwie jest jednym 
z największych wydarzeń w powiecie staszowskim, jednak nadal jest imprezą, na którą 
sprzedawane są bilety. Radny zaproponował, aby na następnych posiedzeniach 
komisjach pojawiła się dyrektor M-GCK w Szydłowie i przedstawiła bieżące rozliczenie 
Święta Śliwki. 
Radna Joanna Suchojad poprosiła o wykonanie, wspomnianej już kilkakrotnie, 
zatoczki autobusowej w miejscowości Wola Żyzna, aby dzieci szkolne mogły 
bezpiecznie wysiadać w autobusu szkolnego. Mieszkańcy miejscowości zgodzili się 
na założenie przepustu na ich działkach, aby taka zatoczka postała. 
Burmistrz odpowiedział, że sprawa ta była bardzo dokładnie analizowana. Zarząd Dróg 
Wojewódzkich twierdzi, że nie ma tam pasa drogowego, który umożliwiłby powstanie 
tej zatoczki. W najbliższym czasie ma zebrać się komisja bezpieczeństwa, która 
zdecyduje co dalej w tym kierunku. Gmina skierowała wniosek do Wojewody 
Świętokrzyskiego w tej sprawie. Wojewoda został również poinformowany o zgodzie 
mieszkańców tejże miejscowości na założenie przepustów. 
Radny Marcin Mazur zapytał czy uda się w tym roku ruszyć z inwestycją budowy placu 
zabaw w Jabłonicy, złożył również podziękowania dla pracowników UMiG w Szydłowie 
za wkład pracy w przygotowanie imprez na terenie gminy Szydłów. Wyraził również 
aprobatę dla pomysłu radnego Zbigniewa Głogowskiego, aby następne Święto Śliwki 
było imprezą bez biletów. 
Burmistrz Andrzej Tuz poinformował, że w kwestii budowy placu zabaw w Jabłonicy 
robione jest wszystko aby w tym roku inwestycja została wykonana. Odniósł się 
również do kwestii biletów na Święcie Śliwki, które jest imprezą na skalę wojewódzką 
i wymaga dużych nakładów finansowych aby mogło odbyć się z takim rozmachem. Nie 



wykluczone, że w przyszłym roku, kiedy będzie organizowane dwudzieste piąte święto, 
wstęp będzie wolny. 
Burmistrz Miasta i Gminy Szydłów przedstawił informacje o aktualnych wydarzeniach 
na terenie gminy Szydłów: 
- Gmina Szydłów uzyskała środki finansowe w ramach Inwestycji Strategicznych dla 

obszarów popegeerowskich w kwocie 2 min 450 tys. złotych na dwa zadanie: 
„Budowa i modernizacja infrastruktury wodnej w miejscowościach Jabłonica, 
Korytnica i Kotuszów" i „Poprawa efektywności energetycznej budynków O S P 
w miejscowościach: Kotuszów, Jabłonica oraz Korytnica", 

- komisyjnie została odebrana inwestycja Termomodernizacja Szkoły Podstawowej 
w Szydłowie, 

- na zalewie Chańcza odbyły się zawody jednostek szybkiego reagowania na wodzie, 
w których jednostka O S P w Korytnicy zajęła 10 miejsce, a w rankingu powiatu 
I miejsce, 

- O S P Wola Żyzna pozyskała w ostatnim czasie wóz bojowy marki Mercedes Atego, 
- O S P Korytnica wyposażona została w łódź motorową, która zapewni poprawę 

bezpieczeństwa nad zalewem Chańcza, 
- w obecnym czasie trwają prace inwestycyjne związane z budową kanalizacji 

w miejscowości Gacki, 
- ukończony został remont drogi Jabłonica - starodroże w ramach dofinasowania 

z programu Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg, 
- firmy, które wyłonione zostały w drodze przetargu do budowy oczyszczalni ścieków 

Gackach są obecnie na etapie prac projektowych, 
- 25 września br. odbędzie się uroczyste otwarcie Parku Miejskiego w Szydłowie, 

parkingu z Punktem IT i Biblioteki Publicznej podczas drugiego Świętokrzyskiego 
Przeglądu Zespołów Folklorystycznych. 

Radna Joanna Suchojad złożyła podziękowania Burmistrzowi i radnym Rady Miejskiej 
w Szydłowie za pozyskanie środków dzięki którym O S P Wola Żyzna została 
wyposażona w nowy wóz bojowy. 

Ad. 9. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że porządek obrad sesji został w pełni 
zrealizowany i dokonała zamknięcia obrad XLVII sesji Rady Miejskiej w Szydłowie. 

Protokołowała 

Beata Nowińska 


